
1 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

  

RĒZEKNES NOVADA DOME 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2023.gada 11.maijā                                                                                                               Nr. 10 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 09:40 
Sēde atklāta plkst. 10:32 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Guntis Rasims  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Aivars 
Buharins, Deputāts Inta Brence, Deputāts Anita Ludborža, Deputāts Guntra Kuzmina-
Jukna, Deputāts Guna Zenčenko, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts 
Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Georgijs 
Jevsikovs, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Staņislavs 
Šķesters, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Guna Popova – pamatdarbā, 
 Deputāts Inta Brence – darba kārtības 1.jautājuma balsošanā. 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par līdzfinansējumu “Viļānu Mūzikas un mākslas skolas atbalsta biedrība” projektam „ 

Bārnu veidota animacejis kina “Vydsmuižys Annužys acim...””. 
 
   

1.§ 
Par līdzfinansējumu “Viļānu Mūzikas un mākslas skolas atbalsta biedrība” projektam „ 

Bārnu veidota animacejis kina “Vydsmuižys Annužys acim...”” 
Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

(sniedz informāciju par projektu „Bārnu veidota animacejis kina 
“Vydsmuižys Annužys acim...””) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kas būs projekta rezultātā? 
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Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Projekta rezultātā būs filma "Vydsmuižys Annužys acim", ko 
veidojusi Viļānu Mūzikas un mākslas skola kopā ar Viļānu vidusskolu 
un kopā ar profesionāļiem. Galvenā doma ir Latgales nacionālo 
kultūras vērtību godināšana. Un kā viena no tām, ir latgaliešu valoda, 
latgaliešu dziesma. Paši ierakstīsim savu mūziku, arī atskaņosim paši. 
Bērni veidos tēlus (sniedz informāciju). 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kopējās projekta izmaksas ir 8 000 euro. Kas ir veidotāji? 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Lielākās izmaksas ir visu animācijā iesaistīto darbnīcas vadītāju 
atalgojumu. Tiks organizētas dažādas darbnīcas (sniedz detalizētu 
informāciju par plānotajām). 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Cik gara filma ir ieplānota? 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

7 minūtes. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Tā ir kustīgā bilžu tehnika? 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Jā, lellītes tiek kustinātas. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Tur ir pāri 2 000 bildēm jābūt. 

Izsaka viedokli Guntra 
Kuzmina-Jukna: 

Kur filmu varēs redzēt? 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Tā piedalīsies Bērnu animācijas filmu festivālā, būs skatāma Youtube 
kanālā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Ja lēmuma projektu atbalsta Valsts kultūrkapitāla fonds, tad no 
pašvaldības līdzfinansējums ir 10%, tas ir, 800 euro? 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Jā. 

Ziņo Daiga Miščenko: Izskatot Viļānu Mūzikas un mākslas skolas atbalsta biedrības 
2023.gada 23.aprīļa ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma 
projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par līdzfinansējumu “Viļānu 
Mūzikas un mākslas skolas atbalsta biedrība” projektam „ Bārnu 
veidota animacejis kina “Vydsmuižys Annužys acim...”” 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāda Vidsmuižas Annužai saistība ir ar Viļāniem? 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Vidsmuižas Annužai ir daudz māsiņu dažādās Latvijas teritorijās. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kur Annuža atrodas? 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Galēnos. Tā ir blakus teritorija. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tā ir pašvaldības teritorija? 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Nē, nav. 
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Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Bet draudze ir viena. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Rēzeknes novadā lellīšu ir daudz, nav tikai Viļānos. 

Izsaka viedokli 
Deputāti: 

(diskutē) 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Jautājuma balsošanā nepiedalos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita 
Ludborža, Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - 1 (Inta Brence - Nepiedalās balsojumā.) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējumu “Viļānu Mūzikas un mākslas skolas atbalsta 
biedrība” projektam „ Bārnu veidota animacejis kina 
“Vydsmuižys Annužys acim...””". 

 
 
 
 
Sēde slēgta plkst. 10:42 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:        Guntis Rasims 
 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 


